



الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع.)  
ISLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معًا. لمستقبل آمن.  
SECURING OUR FUTURE. together.

مقيدة تحت الرقم (١٧) بموجب القانون الاتحادي رقم (٦) لسنة ٢٠٠٧.  
Registration No. (17) under Federal Law No. (6) of 2007.

Date: December 26, 2025

التاريخ: 26 ديسمبر 2025

**H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi**

Chief Executive Officer  
Securities and Commodities Authority  
Abu Dhabi – United Arab Emirates

سعادة/ وليد سعيد عبد السلام العوضي

الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

**Mr. Hamed Ahmed Ali**  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Increase in the Permitted Ownership Limits for GCC Nationals and Non-UAE Nationals in the Share Capital of Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (PSC) (the “Company” or “SALAMA”).**

**الموضوع : زيادة الحدود المسموح بها لملكية مواطنى دول مجلس التعاون الخليجي ونسبة مساهمة غير مواطنى الدولة في رأس مال الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلاماً (ش.م.ع) (“الشركة” أو “سلامة”)**

With reference to the above subject, we would like to inform you that the permitted ownership limit for non-UAE nationals has been increased in the company's articles of association, provided that their shareholding does not exceed 49% of the Company's share capital. At all times throughout the Company's existence, the shareholding of UAE nationals and nationals of the Gulf Cooperation Council, whether natural persons or juridical persons wholly owned by GCC nationals, shall not be less than 51% of the Company's share capital.

We further inform you that the last trading date under the previous ownership limit of 25% for non-UAE nationals and GCC nationals will be 30 December 2025, and the increased ownership limits shall become effective as of 31 December 2025.

إشارةً إلى الموضوع أعلاه، نود إخاطركم علماً بأنه قد تمت زيادة النسبة المسموح بها لملكية غير مواطنى الدولة في النظام الأساسي، على أن تتخطى نسبة مساهمتهم 49% من رأس مال الشركة، على أن لا تقل نسبة مساهمة مواطنى دولة الإمارات العربية المتحدة ومواطنى دول مجلس التعاون الخليجي، سواء من الأفراد الطبيعيين أو الأشخاص الاعتباريين المملوكة بالكامل لمواطنى دول مجلس التعاون الخليجي، في أي وقت طوال مدة بقاء الشركة، عن 51% من رأس مال الشركة.

كما نود إخاطركم علماً بأن آخر تاريخ للتداول وفق الحدود السابقة البالغة 25% لملكية غير مواطنى الدولة ومواطنى دول مجلس التعاون الخليجي سيكون بتاريخ 30 ديسمبر 2025، على أن تسري الزيادة الجديدة اعتباراً من 31 ديسمبر 2025.

With best regards,



Ahmad Abdelrahim  
Senior Manager, Legal & Compliance

أحمد عبد الرحيم  
مدير أول، إدارة الشؤون القانونية والامتثال

مع أطيب التحيات

المكتب الرئيسي  
الطابق الرابع - بناء سبيكروم  
مود ميتاء - دبي، إ.ع.م.  
ص.ب: ٢١٤  
هاتف: ٨٠٠٧٣٦٦٦٦  
البريد الإلكتروني: info@salama.ae  
الموقع الإلكتروني: www.salama.ae

Head Office  
4th Floor - Spectrum Building  
Oud Metha - Dubai, U.A.E.  
P.O.Box: 10214  
Tel: 800725262  
E-mail: info@salama.ae  
Web: www.salama.ae

SALAMA - Public